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Das Volca Massaker Orchester improvisiert und performt live elektronische Tanzmusik und führt seine Zuhörer durch analoge Klangkonstruktionen. Dazu benutzen die Musiker ausschliesslich die kleinen Geräte namens Korg Volca.

Das Volca Massaker Orchester vereint mehrere Generationen Berner Elektroniker*innen. Die derzeitigen Mitglieder sind: Daniel Wihler, Nicolas Kellner, Maru Rieben, Annie Rüfenacht und Pete Leuenberger

-----------

Since 2014 the orchestra has used only the Volca electronic device, made by musical instrument maker KORG, to play improvised electronic music. The little devices can be linked and so keep the same beat as they are connected by a cable. There is no repertoire – the pieces are reinvented every time, nothing is prefabricated.

The orchestra currently consists of Daniel Wihler, Nicolas Kellner, Maru Rieben, Annie Rüfenacht and Pete Leuenberger.
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